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Zápis č. 5/2024  

 
Z řádného zasedání Výboru pro rozvoj zastupitelstva městské časti Brno-Nový 

Lískovec (dále jen „VR“) konaného dne 2. 9. 2024 od 17:00 hodin v malém sále 
Komunitního centra Skála  

 
Přítomni:     

Mgr. et Mgr. Michael Brázda, (předseda výboru) 
Aleš Volovec (místopředseda výboru) 
Ing. Jana Drápalová 
Tomáš Brunclík 
Ing. Jaroslav Hradílek 
Michal Šimoník 
 

   
Nepřítomni, omluveni: PaeDr. Vladimír Samek 
 
 
Tajemník VR: Ing. Petr Kučeřík 
 
Hosté:   
      
  
Navržený program: 
 

1. Úvod – zahájení  
2. Schválení programu  
3. Společenské Centrum Rybnická – varianty řešení  
4. Soutěž nové podoby náměstí před Albertem  
5. Různé  
 

1. Úvod – zahájení  
 

Jednání Výboru pro rozvoj zahájil předseda Mgr. et Mgr. Michael Brázda v 17: 05 hodin.  
Předseda VR konstatuje, že všichni členové VR dostali včas pozvánku na dnešní jednání a 
zápis z předchozího jednání VR. Při zahájení bylo přítomno 5 členů VR. VR je 
usnášeníschopný.  
 

2. Schválení programu 
 
Předseda Mgr. et Mgr. Michael Brázda dal hlasovat o předloženém programu.  

 
Přítomno Pro Proti Zdržel se 

5 5 0 0 

Program zasedání byl schválen jednomyslně. 

V 17:25 se připojil k jednání VR Michal Šimoník.  

 

 
3. Společenské Centrum Rybnická – varianty řešení 
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Ing. arch. Ilja Coufal předal výboru pro rozvoj tři výtisky zpracované a dokončené studie 
Společenského centra – Rybnická.     
 

Usnesení VR: 
VR doporučuje přijmout výsledky studie jako podklad pro další fázi přípravy realizace 
investičního záměru s názvem Společenské centrum Rybnická.  

 
Přítomno Pro Proti Zdržel se 
6 6 0 0 

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Usnesení VR: 

VR doporučuje zařadit do rozpočtu pro rok 2025 cca 5 mil. Kč na zpracování dalšího 
stupně projektové přípravy.       

 
Přítomno Pro Proti Zdržel se 

6 6 0 0 

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 

 
4. Soutěž nové podoby náměstí před Albertem  

 
Předseda výboru a následně starostka seznámili členy VR s aktuální situací v prostorech 
před nákupním střediskem Albert. Především se jedná o aktuální stav směny objektů 
Tepláren na adresách Oblá 12a a Oblá 12b a následně o záměru architektonické studie 
předmětného prostoru, kterou by měla realizovat Kancelář architekta města (KAM Brno).    
 

Usnesení VR: 
Výbor pro rozvoj doporučuje ZMČ Brno - Nový Lískovec uzavřít smlouvu s KAM Brno na 
administraci realizace architektonické soutěže a vypsání výběrového řízení.   

 
Přítomno Pro Proti Zdržel se 
6 6 0 0 

 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5. Různé  
 
V závěru proběhla mezi členy výboru krátká diskuze ohledně některých dílčích a aktuálních 
problémů v městské části. Předseda výboru krátce seznámil členy s aktuálním stavem projektu 
kaple sv. Ludmily, především s plánovaným předáním základnímu kamene dne 21.9.2024 
v Tetíně a také s vizí následné propagace tohoto projektu mimo hranice Nového Lískovce.    
 
 
VR skončil v 19:30 hod. Příští řádné zasedání VR se bude konat dne 2.12.2024 v 17:00. 
 
 
 
 
 
 

Zapsal:      Ověřil předseda výboru: 
Ing. Petr Kučeřík, v. r.                                Mgr. et Mgr. Michael Brázda, v. r. 


